
P r o t o k ó ł    Nr    VI/2019 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 28 marca 2019 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1135 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył 

obrady VI Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. 

Powitał Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego, Panią Iwonę Kowalczuk- 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Panią Adriannę 

Saganek - Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, 

kierowników wydziałów UM, Panią Bibianę Mossakowską - Honorowego 

Obywatela Miasta Ciechanów, przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów, 

oraz wszystkich zgromadzonych osób i mieszkańców Ciechanowa. 

 

Pan radny Robert Kuciński złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały na druku nr 16. Nadmienił, że jest to druk opracowany przez 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Pan radny podkreślił, że 

komisja zebrała się na wniosek o rozpatrzenie wniosku i był głosowany tylko 

wniosek o rozpatrzenie wniosku, a później jest napisane, że komisja rozpatrzyła 

go negatywnie. Pan radny stwierdził, że nie było w ogóle szansy na rozpatrzenie 

wniosku. Zdaniem pana radnego jest to poświadczenie nieprawdy w 

dokumentach. 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, iż odsłuchał nagranie z obrad komisji i 

nie zgodził się z zarzutem radnego Kucińskiego. Faktem jest, że nikt nie zabrał 

głosu, natomiast z ust przewodniczącego komisji padło pytanie „czy ktoś chce 

zabrać głos?”. 

 

Pan radny Robert Kuciński poinformował, ze padły słowa „kto chce zabrać głos 

w sprawie wniosku o wniosek”. Głosowany był wniosek, który miał powodować 

rozpatrzenie wniosku kupców. Zapytał: po co jest komisja, jeśli jest wniosek 

odrzucany nie pochylając się nad treścią wniosku? 

 



Pan Przewodniczący RM odpowiedział, że jeśli został do komisji złożony 

wniosek, to ten konkretny wniosek był przedmiotem obrad Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Glosowanie wniosku o usunięcie z porządku obrad projektu uchwały na druku 

Nr 16. ( Głosowanie imienne stanowi załącznik do protokołu) 

Za   - 6 

Przeciw  - 12 

Wstrzymało się - 2 

Wniosek został odrzucony. 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań powierzonych Gminie w zakresie 

wspierania rodzin w roku 2018 /ustawa o wspieraniu rodzin i systemie 

pieczy zastępczej/ – druk Nr 1 

5. Informacja o działalności MOPS za 2018 rok – druk Nr 2 

6. Sprawozdanie z realizacji programów współpracy Gminy Miejskiej 

Ciechanów z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

oraz organizacjami pozarządowymi za 2018 rok – druk Nr 3 

7. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla miasta Ciechanów na 2019 rok– druk Nr 4 

2/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 5 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk Nr 6 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 7 

5/ w sprawie zamiany nieruchomości – druk Nr 8 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Miejską Ciechanów 

udziału w prawie własności nieruchomości – druk Nr 9 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów  

– druk Nr 10 



8/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 11 

9/ w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej – druk nr 12 

10/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów – druk Nr 13x 

11/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 – druk Nr 14x 

12/ w sprawie przedłużenia kadencji Zarządów Osiedli Gminy Miejskiej 

Ciechanów – druk Nr 15 

13/ w sprawie rozpatrzenia wniosku przedsiębiorców i właścicieli 

nieruchomości położonych przy ul. Warszawskiej w Ciechanowie  

– druk Nr 16 

8. Interpelacje. 

9. Czas dla Zarządów Osiedli.   

10. Zapytania i wolne wnioski.   

11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do    

Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

12. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pkt. 3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej 

sesji, który odzwierciedla przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 

Pkt. 4. Sprawozdanie z realizacji zadań powierzonych Gminie w zakresie 

wspierania rodzin w roku 2018 /ustawa o wspieraniu rodzin i systemie pieczy 

zastępczej/ – druk Nr 1 

 

Zabierając głos pan radny Marek Rutkowski nadmienił, że zmniejszyła się liczba 

rodzin korzystających z pomocy MOPS z 1430 w 2017 roku do 1330 w roku 2018. 

Przypomniał, że w roku 2016 takich rodzin było 1499. Spadek zatem wynosi 

ponad 21%. Wśród rodzin korzystających z pomocy społecznej spada również 

liczba rodzin z dziećmi. Dane te jednoznacznie pokazują, jak nieprawdziwe są 

rozpowszechniane sądy, jakoby wsparcie rodzin programem 500+ pogłębiało 

zjawiska patologiczne, a jest dokładnie odwrotnie. Wśród powodów generujących 

potrzebę pomocy społecznej, spadek dotyczy liczby rodzin, których dotknęło 



ubóstwo, z 669 w 2017 roku do 625 w 2018 roku. W 2016 roku liczba ta wynosiła 

750. Zmniejszyła się liczba rodzin dotkniętych alkoholizmem i narkomanią z 248 

w 2017 roku do 198 w 2018. Mniej przypadków przyznania pomocy społecznej, 

dotyczy również potrzeby ochrony macierzyństwa, spadek ze 109 do 77. Te 

empiryczne dane, twarde dane napawają optymizmem. Są one efektem 

prowadzonej od 3 lat polityki społecznej rządu PiS. Pan radny przypomniał, że 

fundusze w 2015 roku na wspieranie ciechanowskich rodzin wyniosły w sumie 

10 850 58, tymczasem w samym 2018 roku świadczenie wychowawcze, czyli 

popularne 500+ wyniosło prawie 23 mln zł. W sumie wiele tysięcy 

ciechanowskich rodzin w ciągu 3 lat uzyskało 65 mln 217 zł. W 2018 roku dzięki 

polityce państwa ciechanowskie rodziny uzyskały ponad 1 mln 400 tys. zł w 

ramach programu „Dobry Start”. Od lipca 2019 roku program wsparcia rodzin 

zostanie poszerzony o 500+ na pierwsze dziecko. Jest to inwestycja w polskie 

rodziny, w ich przyszłość, na czym zyskają również lokalne społeczności. Pan 

radny zwrócił również uwagę na środki pozyskane przez miasto z budżetu 

centralnego w ramach programu Senior+. To kolejny przykład realizowany przez 

rząd PiS i polityki pro społecznej. Dzięki dotacji wynoszącej kilkaset tysięcy 

złotych w budynku MOPS na bazie istniejącego Domu Pobytu utworzony 

zostanie Dzienny Dom Senior +. Te wszystkie przedsięwzięcia to realne wsparcie 

dla miasta, rodzin, seniorów.  

 

 

Pkt. 5. Informacja o działalności MOPS za 2018 rok – druk Nr 2 

 

Informację radni przyjęli bez uwag 

 

Pkt. 6. Sprawozdanie z realizacji programów współpracy Gminy Miejskiej 

Ciechanów z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego oraz 

organizacjami pozarządowymi za 2018 rok – druk Nr 3 

 

Sprawozdanie radni przyjęli bez uwag 

 

Pkt. 7. Projekty uchwał. 

Wydruk głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

1/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla miasta Ciechanów na 2019 rok– druk Nr 4 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 72/VI /2019. 

 



2/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 5 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 73/VI /2019. 

 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – druk Nr 6 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 74/VI /2019. 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr 7 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 75/VI /2019. 

 

5/ w sprawie zamiany nieruchomości – druk Nr 8 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 76/VI /2019. 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Miejską Ciechanów 

udziału w prawie własności nieruchomości – druk Nr 9 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 77/VI /2019. 

 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów – druk Nr 10 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 78/VI /2019. 

 

8/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk Nr 11 



Uchwała 18 głosami za, bez głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymującymi 

się została podjęta i nosi nr 79/VI /2019. 

 

9/ w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej – druk nr 12 

Pan radny Piotr Wojciechowski zgłosił kandydaturę Pani radnej Magdaleny 

Grelik - Grodeckiej do pracy w komisji. 

Pan radny Jerzy Racki zgłosił kandydaturę Pana radnego Marka Rutkowskiego 

do pracy w komisji. 

Pan radny Michał Jeziółkowski zgłosił kandydaturę Pana radnego Stanisława 

Jankowskiego do pracy w komisji. 

Wszyscy kandydaci wyrazi zgodę na pracę w społecznej komisji mieszkaniowej. 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 80/VI /2019. 

 

10/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów – druk Nr 13x 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 81/VI /2019. 

 

11/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 – druk Nr 14x 

Pani skarbnik poinformowała, że zmiany, które otrzymali radni w wersji „x” 

dotyczą m.in. pozytywnego rozpatrzenia wniosku, z jakim miasto zwróciło się do 

Zarządu Województwa Mazowieckiego o umorzenie trzeciej raty płatności za 

nieruchomość na ul. Powstańców Wielkopolskich, gdzie planowana jest budowa 

parkingu osiedlowego. W  drugiej kwestii, pani skarbnik poinformowała, że, po 

postępowaniach przetargowych udało się wygospodarować oszczędności, które 

są ujęte w projekcie uchwały z „x”. 



Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 82/VI /2019. 

 

12/ w sprawie przedłużenia kadencji Zarządów Osiedli Gminy Miejskiej 

Ciechanów – druk Nr 15 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 83/VI /2019. 

 

13/ w sprawie rozpatrzenia wniosku przedsiębiorców i właścicieli nieruchomości 

położonych przy ul. Warszawskiej w Ciechanowie – druk Nr 16 

Uchwała 13 głosami za, 6 głosami przeciwnymi i 2 głosami wstrzymującymi 

się została podjęta i nosi nr 84/VI /2019. 

 

Pkt. 8. Interpelacje. 

Pani radna Magdalena Grelik – Grodecka, w pierwszej interpelacji zwróciła 

się z prośbą o przełożenie i uzupełnienie kostki chodnikowej, naprawę 

uszkodzonego oświetlenia oraz oczyszczenie i pomalowanie barierek na kładce 

przy ul. Tatarskiej. 

W drugiej interpelacji, pani radna poprosiła o możliwość przyłączenia miejskiej 

sieci ciepłowniczej do domów jednorodzinnych, znajdujących się przy ul. 

Węgrzyna. 

Pani radna Anna Smolińska w pierwszej interpelacji zwróciła się z prośbą 

oczyszczenia, a następnie zabezpieczenia impregnatem mostu 3 Maja. 

W drugiej kwestii pani radna, zainterpelowała w sprawie ustawienia nowej wiaty 

przystankowej przy ul. Ranieckiej. 

Pan radny Robert Umiński w pierwszej kwestii zwrócił się z prośbą o 

usytuowanie znaku „Stop B-20” skrzyżowaniu ul. Parkowej z ul. Kicińskiego. 

W drugiej kwestii, pan radny zwrócił się z prośbą o uzupełnienie oznakowania 

ścieżki rowerowej na całej jej długości w tablice ostrzegawcze „uwaga 

samochód”. 

Pani radna Joanna Kiszkurno w pierwszej interpelacji zwróciła się z prośbą o 

rozważenie możliwości postawienia lampy skierowanej w stronę siłowni przy ul. 

Augustiańskiej. 



Pan radny Michał Rząsiński zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości 

wykupu przez GM Ciechanów działek znajdujących się w bezpośrednim 

sąsiedztwie SP Nr 4, opracowania dokumentacji technicznej oraz budowy na ww. 

terenie kompleksu rekreacyjno – sportowego. 

Pan radny Stanisław Jankowski, zwrócił się z prośbą o wyrównanie i 

utwardzenie terenu działki 10-352/24 oraz częściową wymianę oraz naprawę 

chodników przy ul. Nadfosnej 3, 11 Pułku Ułanów Legionowych 10, 8, 6, 4. 

Pan radny Marek Rutkowski zainterpelował w następujących sprawach: 

- uzupełnienia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miejskiej Ciechanów poprzez dodanie paragrafu 19 Obowiązki osób 

utrzymujących zwierzęta domowe i zapisu :” Zabrania się wprowadzania zwierząt 

domowych do obiektów sportowych i rekreacyjnych placówek oświatowych oraz 

na inne tereny przeznaczone do zabaw dla dzieci, piaskownic, siłowni 

zewnętrznych”; 

- wsparcia pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej poprzez 

zapewnienie bezpłatnych przejazdów komunikacją miejską pracownikom MOPS 

pracującym w terenie; 

- rozważenie możliwości usunięcia znaku zakazu zatrzymywania się przy ul. 

Nadfosnej 3; 

- działki przy ul. Wyspiańskiego 11; 

- wyposażenia pracowni przedmiotowych w miejskich szkołach. 

Pan radny Robert Kuciński w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 

remont odcinka ul. Gostkowskiej przy Urzędzie Celnym. 

W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o umycie ekranów dźwiękochłonnych 

przy przejściu dla pieszych na ul. Armii Krajowej w pobliżu budynków nr 10 i 

12. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski zainterpelował o modernizację i rozbudowę 

istniejącego placu zabaw dla dzieci w ramach planowanej rozbudowy bazy 

sportowo – rekreacyjnej przy SP Nr 7. 

Pan radny Krzysztof Leszczyński, w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą 

o rozważenie możliwości naprawy podłoża asfaltowego wokół wejścia do SP Nr 

3 od strony ul. Powstańców Wielkopolskich. 

W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o budowę bieżni przy SP Nr 3. 

Pani radna Edyta Rzeplińska - Filipowicz zainterpelowała w następujących 

sprawach: 

- wprowadzenia stypendiów naukowych w szkołach prowadzonych przez 

samorząd miejski; 



- utrwalenia emulsją asfaltową odcinka ul. mjr. Hubala od strony ulicy Monte 

Cassino; 

- opracowania kryteriów dotyczących programu mieszkań do remontu celem 

zwiększenia dostępności mieszkań; 

Pan radny Andrzej Bayer zwrócił się z zapytaniem czy prawdą jest, że w UM 

Ciechanów ma być zainstalowany elektroniczny system kontroli pracy 

pracowników przy użyciu kart, czy innego nośnika elektronicznego. 

Pan radny Jerzy Racki zainterpelował w następujących sprawach: 

- złożenia przez UM Ciechanów wniosków o dofinansowanie inwestycji 

drogowych; 

- przedstawienie szczegółowego planu aplikowania miasta w kolejnych naborach 

w ramach RPO Województwa Mazowieckiego 2014-2020 oraz w Krajowych 

Programach Operacyjnych; 

- zainstalowanie „fotopułapek” w ciągu pieszo – rowerowym łączącym ul. 

Kolbego i SP Nr 7. 

Pan radny Wiesław Brzozowski zwrócił się z prośbą o oświetlenie ul. 

Krubińskiej na wysokości budynków nr 20a, 20b, 22a. 

W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o utrzymanie porządku i czystości w 

klatce schodowej wiaduktu przy ul. Kasprzaka. 

 

Pkt. 9. Czas dla Zarządów Osiedli.   

Głos zabrał Pan Tomasz Podsiadlik Przewodniczący ZO Nr 7, który odniósł się 

do sprawy mieszkań komunalnych. Zwrócił uwagę na to, że należy w pierwszej 

kolejności uporządkować sprawę majątku posiadanego przez miasto. Dodał, że w 

mieście funkcjonuje 1700 mieszkań komunalnych, czyli komisja mieszkaniowa i 

miasto dysponuje majątkiem około 150-160 mln zł. w poprzedniej kadencji 

została wstrzymana sprzedaż mieszkań do czasu opracowania nowych zasad. Te 

zasady pomimo starań, nie zostały jeszcze dotychczas wypracowane, a przepisy 

liczą sobie około 15 lat i w żaden sposób nie przystają do obecnej rzeczywistości 

społeczno – gospodarczej. Mieszkania komunalne w chwili obecnej generują dług 

na poziomie 6 mln zł, który stale rośnie. Zdaniem Przewodniczącego ZO zanim 

podejmie się decyzję o zwiększeniu ilości mieszkań komunalnych, należy 

uporządkować istniejący stan, tak, aby egzekucja tych należności była łatwiejsza. 

Tak, aby zapobiegać powstawaniu nowego zadłużenia. Pan przewodniczący ZO 

Nr 7 zaproponował powołanie społecznej komisji, która zajmie się opracowaniem 

nowych zasad dotyczących wynajmu lokali komunalnych w mieście, w taki 



sposób, żeby faktycznie odpowiedzieć na potrzeby i dostosować te przepisy 

lokalne do warunków. 

 

Głos zabrała Pani Joanna Urbanowska Przewodnicząca ZO Nr 9 złożyła 2 wnioski 

pisemne. Dotyczyły one: 

- wyrobienie zaświadczeń w formie legitymacji dla członków ZO, gdyżuchroni to 

członków zarządu osiedla od anonimowości w trakcie interwencji, czy dyskusji z 

mieszkańcami; 

- możliwość i pomoc w postawieniu tablicy informacyjnej na skwerku między ul. 

Hallera a 17 Stycznia. Zdaniem Przewodniczącej będzie to dodatkowa możliwość 

kontaktu i źródło wymiany informacji z mieszkańcami ZO Nr 9. 

 

Pkt. 10. Zapytania i wolne wnioski. 

Głos zabrał Pan Andrzej Kamasa Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala 

Specjalistycznego W Ciechanowie, który podziękował za przekazane na rzecz 

szpitala środki finansowe. 

Pani radna Magdalena Grelik – Grodecka złożyła wniosek w sprawie fachowego 

przycięcia suchych gałęzi drzew, które zasłaniają oświetlenie uliczne. Pani radna 

zaprosiła również na obchody Dni Świadomości Autyzmu w Ciechanowie w 

dniach 6 - 8 kwietnia oraz poprosiła o podświetlenie obiektów użyteczności 

publicznej na niebiesko w tym dniu. 

Pan radny Michał Rząsiński zawnioskował o podjęcie działań i rozmów z TTKF 

w celu zapewnienia dodatkowych miejsc parkingowych przy ul. Kraszewskiego. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski zwrócił się z wnioskiem o usprawnienie ruchu w 

ul. Sońskiej, w soboty podczas giełdy samochodowej. 

Pan radny Piotr Wojciechowski zwrócił się z prośbą o aktualizację kosztów 

jednostkowych w budżecie obywatelskim na nadchodzący rok. 

Pani radna Joanna Kiszkurno zwróciła się z wnioskiem o ponowne rozważenie 

możliwości postawienia przez miasto kontenerów na potrzeby mieszkalnictwa 

socjalnego. 

W kolejnym wniosku pani radna zwróciła się z prośbą o dotarcie do właściciela 

tzw. „starej szmaciarni” przy ul. Augustiańskiej w celu wpłynięcia na 

uporządkowanie tego terenu. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz złożyła wnioski w sprawie: 



- budowy chodnika między blokiem przy ul. Spółdzielczej 1/5 a sklepem 

spożywczym; 

- zamontowania kocich oczek lub innego rozwiązania zwiększającego 

bezpieczeństwo na przejściach dla pieszych w ul. S. Czarnieckiego przy SP Nr 7; 

- przedstawienia analizy dotyczącej możliwości wykupu gruntów przez 

mieszkańców ul. Jureckiego z tyłu ich posesji; 

- zwrócenia się do PKP odnośnie niedziałających wind oraz zamontowania 

podjazdu na schodach w podziemnym przejściu pod peronami; 

- zainstalowania znaku „Stop” na skrzyżowaniu ulic Widna z ul. Czarnieckiego; 

- modernizacji ul. Skrajnej i Emilii Plater; 

- zamontowania lamp przy blokach w ul. Okrzei 14a, 11, 13 i 15; 

- uporządkowania kwestii mieszkaniowych; 

- zamontowanie wiaty przystankowej w ul. Kolbego i Kwiatowej; 

- przyłączanie domów jednorodzinnych do sieci ciepłowniczej. 

Głos zabrała pani Bibiana Mossakowska - Honorowy Obywatel Miasta 

Ciechanów. 

Głos zabrał mieszkaniec Ciechanowa, Pan Bogdan Strzałkowski w sprawie 

transmitowania posiedzeń komisji. 

Pan Przewodniczący RM poinformował, że Komisje RM nie będą transmitowane. 

Następnie głos zabrała mieszkanka Ciechanowa Pani Ksenia Kowalska w sprawie 

wniosku złożonego przez przedsiębiorców z ul. Warszawskiej. Zdaniem Pani 

Kseni Kowalskiej wniosek ten nie był rozpatrzony na Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. Złożyła zastrzeżenia do pracy tej komisji i zapytała o sens jej działania. 

Mieszkanka Ciechanowa wyraziła nadzieję, że ten problem będzie jeszcze raz 

poruszany. 

Głos zabrał mieszkaniec Ciechanowa Pan Józef Walo w sprawie: 

- powołania komisji oświatowej, która zbada poziom wyposażenia szkół w 

urządzenia przyrodnicze; 

- podjęcia rozmów z nauczycielami, którzy podjęli decyzję o przystąpieniu do 

strajku; 

- udzielenie odpowiedzi publicznej przez Pana Prezydenta na zadawane pytania 

na poprzednich sesjach RM; 



- ustalenie terminu udzielenia pisemnej odpowiedzi z ostatniej sesji; 

- ustawienia wiaty przystankowej w ul. Kolbego, a także wyjazdu bezkolizyjnego 

z ul. Różyckiego. 

Głos zabrał mieszkaniec Ciechanowa Pan Janusz Witczak w sprawie obrad 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która odbyła się w dniu 19 marca 2019 roku. 

Rada Miasta w Statucie określiła, w jaki sposób ta komisja powinna 

funkcjonować. Według przemawiającego powinna rozpatrzyć sprawę, przede 

wszystkim przygotować rozstrzygnięcie wraz z uzasadnieniem. Komisja innych 

materiałów nie zgromadziła, a taki wymóg jest w statucie. Dodał, że komisja 

powinna zgromadzić komplet materiałów, nie było nawet oceny prawnej. 

 

Pkt.11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła 

do    Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wszelka korespondencja, która wpłynęła 

do Rady Miasta została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń 
komisji i sesji na miesiąc kwiecień 2019 r. 

 

Pkt. 12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miasta, Krzysztof Leszczyński zamknął obrady VI 

Sesji RM Ciechanów. 

 

            Przewodniczący Rady Miasta 

 

        /-/ Krzysztof Leszczyński 
Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 10.04.2019r. 

 



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

1 w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla  
miasta Ciechanów na 2019 rok– druk Nr 4

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

2 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  
nieruchomości – druk Nr 5

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne

Liczba uprawnionych do głosowania: 21

Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

3 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  
nieruchomości – druk Nr 6

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

4 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  
nieruchomości – druk Nr 7

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

5 w sprawie zamiany nieruchomości – druk Nr 8 21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

6 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez  
Gminę Miejską Ciechanów udziału w prawie  
własności nieruchomości  
– druk Nr 9

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

7 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie  
służebności gruntowej na nieruchomości  
stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów  
– druk Nr 10

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

8 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  
dzierżawy na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia  
zgody na odstąpienie od obowiązku  
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy –
druk Nr 11

18 0 3

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer WSTRZ
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski WSTRZ
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki WSTRZ
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

9 w sprawie powołania Społecznej Komisji  
Mieszkaniowej – druk nr 12

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

10 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  
Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów – druk Nr 
13X

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

11 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019  
– druk Nr 14X

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

12 w sprawie przedłużenia kadencji Zarządów Osiedli  
Gminy Miejskiej Ciechanów – druk Nr 15

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

13 w sprawie rozpatrzenia wniosku przedsiębiorców i  
właścicieli nieruchomości położonych przy ul.  
Warszawskiej w Ciechanowie – druk Nr 16

13 6 2

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto

Głosy oddane:
Andrzej Bayer WSTRZ
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski WSTRZ
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński NIE
Agnieszka Maria Kuźma NIE
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki NIE
Marek Rutkowski NIE
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska NIE
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski NIE

1 / 1



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
z dnia 28 marca 2019 r.

Głosowanie jawne
Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 20

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

14 Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały na  
druku Nr 16

6 12 2

Rezultat głosowania:  Wniosek odrzucono

Głosy oddane:
Andrzej Bayer WSTRZ
Wiesław Brzozowski NIE
Andrzej Czyżewski WSTRZ
Zdzisław Dąbrowski NIE
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka NIE
Stanisław Jankowski NIE
Michał Jeziółkowski NIE
Joanna Kiszkurno NIE
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński NIE
Karol Makijonko NIE
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński NIE
Anna Smolińska NIE
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński NIE
Piotr Wojciechowski NIE
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1


